

CHAPITRE I/CHAPTER I

CONDUITE DES RELATIONS EXTÉRIEURES CONDUCT OF EXTERNAL RELATIONS

La question constitutionnelle en 1926; le poste de gouverneur général; nomination du Haut commissaire britannique; échange de ministres avec les États-Unis, la France et le Japon; mode de communication avec les missions diplomatiques britanniques; relations entre les missions britanniques et celles des Dominions; formule d'annonce de la création de légations; recours aux services consulaires britanniques.

1926 constitutional issue; Office of Governor General; Appointment of British High Commissioner; Exchange of Ministers with United States, France, and Japan; Channel of Communication with British diplomatic missions; Relationship between British and Dominion missions; Form of notification of establishment of legations; Use of British consular services.

1.

Le Gouverneur général au secrétaire aux Dominions Governor General to Dominions Secretary

DESPATCH
SECRET

Ottawa, January 18, 1926

Sir,

I have the honour to enclose, herewith, a Memorandum by my Secretary, setting forth what took place between myself and my Prime Minister immediately after the General Election which was held on the 29th of October last.

I have etc.

BYNG OF VIMY